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Vragen van het lid Timmer (PvdA)
aan de minister van Justitie over het
vaststellen van de hoogte van
kinderalimentatie over 2009.
(Ingezonden 11 september 2009)

1
Bent u bekend met het feit dat de
kinderalimentatie met 3,9% is
geïndexeerd?1

2
Hoe moet deze indexering gezien
worden in het licht van de daling van
de koopkracht voor de Nederlander?
Wordt bij het bepalen van de
kinderalimentatie rekening gehouden
met zaken als dalende koopkracht en
andere factoren die het inkomen van
de alimentatieplichtige raken?2

3
Wat wordt door de overheid en het
Landelijk Bureau Inning
Onderhoudsbijdragen (LBIO) gedaan
om draagvlak onder
alimentatieplichtigen te creëren voor
deze indexering van de
kinderalimentatie? Is overwogen om
juist in deze tijd van crisis uit te
leggen waarom kinderalimentatie
toch met 3,9% is geïndexeerd terwijl
lonen achter blijven?

1 Wijziging manier van berekenen
kinderalimentatie vanaf juli 2009
http://alimentatie.punt.nl/index.
php?gr=773311
2 ANP, 27 augustus 2009: «Koopkracht daalt
naar niveau eind 2008»
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